
Styrelsemöte för Västerås    2008-08-20 
Schackklubb 
 
 
Närvarande: André Nilsson, Urban Lundbäck, Lars Nilsson, Bertil Norberg, Rasmus 
Mycklebust, Lars Svahn. 
 
Protokoll 
 
1. Mötets öppnande  Urban Urban öppnade mötet kl 18.30 
 
2. Godkännande av dagordning Urban Dagordningen godkändes 
 
3. Val av mötesfunktionärer Urban Mötesordförande Urban, sekreterare  

Bertil. 
    
4. Föregående mötesprotokoll- Urban Datorproblemet kvarstår. 
   genomgång och godkännande  Uppsättning av brandskyltar kvarstår. 

Urban och André påminner vissa 
angående obetalda medlemsavgifter. 

 
5. Skrivelser (SSF Förbundsnytt)  Urban Lars Nilsson kommer ev. att deltaga i 
    Tränarskolan 22-23/11 i Sthlm. 
 
6. Ekonomi   Rasmus Inget nytt att rapportera. 
 
7. Allsvenskan  André/ Lagledare för första laget är André. 
   Urban Lagledare för andra laget: André frågar 

Patrick Kimari. Lagledare för tredje 
laget: Urban frågar Sture Tykosson. 
Jan Eriksson skall tillfrågas om han kan  
ta ut lag till Mälardalsserien. 
 
Första lagets match mot Sollentuna 
kommer att flyttas pga OS. Tid 
meddelas senare. 
 
Nya spelare: Sören Sahlholm och ev 
Kim Nygren. 
Richard Sandberg flyttar till V-ås. 
Förlust(ev): Per Wikström flyttar ? 

 
8. Tävlingar    Arosträffen 18/10 på Wenströmska. 
 
9. Träningar    Måndagar: Lars Nilsson, André hjälper  
    Tisdagar: Erik Norberg(tom okt.) och  
    Rasmus Janse. 
    Onsdagar: André frågar Ralf Åkesson  
    om schackföredrag ca 1/månad. 



     
Torsdagar: Se programförslag på nätet. 
KM kommer att spelas på torsdagar. 
VASK-spelare inbjudes till vårt KM. 
Anders Eriksson tillfrågas om simultan. 
 
Schackfyrangrupper: Eftersom Janne 
inte kan ta några grupper denna höst 
kommer Hans Spove och Leif Persson 
att tillfrågas om de kan hjälpa till med 
Trollbackskolan. 
Träningsgruppen på Bäckby fortsätter 
med André som ledare. 

 
10. Övriga frågor  André/ I U-schacks och SSF:s kongresserer
   Rasmus/ deltog André och Rasmus. Se
   Urban protokoll. 

Urban deltar på en upptaktsträff inom 
U-schack den 30/8-08. 
Den 6/9-08 är det domarkurs, i vår 
lokal inför skol-SM i oktober. 
Temperaturmätning skall ske i lokalen i 
höst. Ingen hyreshöjning innan dess. 
Klubben har fått förfrågan om att 
arrangera skollag-SM 2009. Urban 
redogör för aktuellt läge. Mycket tyder 
på att vi avsäger oss uppdraget. 
André har beställt 100 st 
restaurangchansen häften. De kostar 
200:- stycket och tillför klubben 100:- 
per sålt häfte. Andre delar ut häften. Nu 
gäller det att sälja.  

 
11. Städning    Uppskjutes till senare tillfälle. 
 
12. Nästa möte   Onsdagen den 17/9-08 klockan 18.30.
      

 
 
 
  
  
  
   
 
 
 
  
 
 


